

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the nomination and election of directors and supervisors.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

十二、审议《关于修订<董事薪酬与考核委员会实施细则的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the compensation and performance evaluation of directors.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

十三、审议《关于修订<监事薪酬与考核委员会实施细则的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the compensation and performance evaluation of supervisors.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

十四、审议《关于修订<投资者关系管理制度(草案)的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the investor relations management system.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

十五、审议《关于修订<投资者关系管理制度的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the investor relations management system.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

十六、审议《关于修订<投资者关系管理制度的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the investor relations management system.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

十七、审议《关于修订<信息披露管理制度(草案)的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the information disclosure management system.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

十八、审议《关于修订<内幕信息管理制度(草案)的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the insider information management system.

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the nomination and election of directors and supervisors.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

十九、审议《关于修订<内幕信息管理制度(草案)的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the insider information management system.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

二十、审议《关于修订<内幕信息管理制度(草案)的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the insider information management system.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

二十一、审议《关于修订<内幕信息管理制度(草案)的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the insider information management system.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

二十二、审议《关于修订<内幕信息管理制度(草案)的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the insider information management system.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

二十三、审议《关于修订<内幕信息管理制度(草案)的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the insider information management system.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

二十四、审议《关于修订<内幕信息管理制度(草案)的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the insider information management system.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

二十五、审议《关于修订<内幕信息管理制度(草案)的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the insider information management system.

注:蓝色字体为删除部分,红色字体为新增加部分。 表决情况:同意9票,反对0票,弃权0票。

二十六、审议《关于修订<内幕信息管理制度(草案)的议案>》

Table with 2 columns: 序号 (Serial Number) and 修订后 (Revised). Contains 11 rows of amendments regarding the insider information management system.